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_________________________________________________________________________________ 
Op 29 april 2020 ontvingen wij vragen van Christel van Neerven (PAG) over het verdrogingsbeleid 
op basis van artikel 40 Reglement van Orde. Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het 
daarbij behorende antwoord: 
 
Vraag 1: 
Klimaatverandering brengt met zich mee dat we met langere periodes van droogte en extreme 
regenval rekening moeten houden. Het gemeentelijk rioleringsplan (GRP) moet bijdragen aan het 
mitigeren van de effecten. Uit de voorjaarsnota denken we op te kunnen maken dat de gemeente in 
2021 een pauze jaar in wil inlassen. 
 
In hoeverre is Goirle in staat dit proces te versnellen gezien de huidige situatie? 
 
Antwoord 1: 
Het genoemde pauzejaar betreft een financieel pauzejaar van begrotingstechnische aard. Voor het 
uitvoeren van investeringsprojecten aan stedelijk water en riolering is gevoteerd 
investeringskapitaal van de afgelopen jaren beschikbaar. 
 
Vraag 2a: 
Om afkoppelen te bevorderen is een regentonactie van het B-team gesubsidieerd.  
Wordt deze actie in 2020 gecontinueerd en gaat de gemeente campagne voeren om het afkoppelen 
verder te bevorderen? 
 
Antwoord 2a: 
De regentonnen actie van het B-Team wordt in 2020 gecontinueerd. Naast de regentonactie van 
het B-team is onder andere ook een proef gedaan met regentonnen in het reconstructieproject 
Baronielaan. Afkoppelen bevorderen is een vorm van klimaat adaptief  handelen. Het voornemen is, 
om klimaat adaptatie en participatie speerpunten van het Programma Water en Riolering (PWR) te 
maken. Het PWR is de opvolger van het GRP. 
 
Vraag 2b: 
Wordt in het type ton ook bevorderd dat overloop niet alsnog via het riool wordt afgevoerd?  
 
Antwoord 2b: 
Voor elk type regenton kan een overloop op de tuin, of riolering gerealiseerd worden. De gebruiker 
wordt gestimuleerd, om de overloop niet op de riolering aan te sluiten.  
 
 



 
 
Bladnummer Datum 

2 1 mei 2020 
 

 

Vraag 3: 
In het Natuurbod Hart van Brabant zijn diverse projecten opgenomen die kunnen bijdragen aan 
beter waterbeheer en beekherstel in de gemeente Goirle. Wat ons betreft zou hier prioriteit aan 
gegeven moeten worden, gezien de urgentie. 
Is de gemeente van plan om deze plannen met voorrang te behandelen om zo snel mogelijk de 
positieve effecten ervan te realiseren? 
 
Antwoord 3: 
Zoals in de raadsinformatiebrief van 29 oktober is aangegeven zitten voor de gemeente Goirle 
concrete opgaven in het Natuurbod. Deze zijn in een Projectenboek uitgewerkt. Ook is een 
programma uitgewerkt, dat uitgaat van twee (coalitie)periodes: 
•             Periode 2018-2022: realiseren meest kansrijke projecten en oplossen van belemmeringen 
voor minder kansrijke projecten. 
•             Periode 2022-2026: realiseren restopgave vorige periode en minder kansrijke projecten. 
 
Gemiddeld genomen is 1/3 deel van de totale restopgave voorzien in de eerste periode tot en met 
2022 en 2/3 deel voorzien in de tweede periode tot en met 2026. Uit de inventarisatie blijkt 
namelijk dat er diverse belemmeringen zijn die in de weg staan om tot uitvoering van de restopgave 
van het natuurnetwerk te komen. Er zijn belemmeringen op het gebied van trekkerschap, 
financiering, capaciteit, functieverandering en besluit- en planvorming. Zoals uit bijgevoegde tabel 
blijkt geldt dat ook voor Goirle. Het ontbreken van financieringsmogelijkheden en capaciteit (in 
onze begroting zijn voor uitvoering van het Natuurbod immers geen middelen opgenomen), 
vormen de belangrijkste belemmeringen om projecten concreet in uitvoering te kunnen nemen. 
Het project wordt op dit moment in regionaal verband vervolgd met het onderzoek of, al dan niet 
met regionale hulp, belemmeringen kunnen worden opgelost waar dat nodig is. 
 
Vraag 4: 
In het project Fokmast is een belangrijk onderdeel het vernatten van het gebied langs de Regte 
heide. Op welke termijn mag verwacht worden dat met de uitvoering van dit streven kan worden 
begonnen? 
 
Antwoord 4: 
Binnen het project Fokmast is het herstel van de Regte Heide een van de uitgangspunten. Onder 
andere dient de verdroging tegengegaan te worden. De afgelopen jaren zijn hiervoor al grote en 
kleine maatregelen uitgevoerd zoals de Krombeemden en het dempen van sloten/greppels op de 
heide. Het gebied rondom de Poppelsche Leij dient vernat te worden, het waterpeil moet omhoog. 
Een aantal maatregelen die hieraan bijdragen worden uitgevoerd door de provincie binnen enkele 
jaren (Herstelmaatregelen in het kader van het Natura2000 beheerplan). Andere maatregelen zoals 
peilopzet Poppelsche Ley staan nog niet concreet gepland, maar worden al wel voorbereid. 
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